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 Deltagere 

 Torill Kjeldsen. MNF og avgått NNF leder. 

 Åshild Kolbu MNF, Nina M Rydjord MNF. 

 Ion Sandvik VNF, Vibeke Slethaug VNF. 

 Ove Husby TNF. 

 Tommy Brattskar RNF, Odd Ivar Treidene RNF. 

 Helle Linné Eriksen ONF og ny NNF leder. 

 Fred Halvorsen ONF, Bjarne Roe ONF. 

 Eva Irene Knudsen ABNF, Terje Knudsen ABNF(Begge delvis 5.5). 

 Erland Vestli ØNF. 

 Morten Thorvaldsen VVNF. 

 Martin Meltzer SNF (referent), Kari Jamne Heldal SNF (referent). 

 Annelies Burgold SNF (kun 4.5). 

 Arnfinn Eduardsen ONF og valgkomite. 

 Lars Slettebø Isefjærleiren 

 UM sak 1/24  Presentasjon av foreningene:   

   ABNF   

  Har mistet medlemmer, men får stadig noen nye. ANBF har 
ikke innebad. ABNF har søkt om dette mange steder uten hell. 
ABNF har arrangert samtalekvelder. Nakenvandring i samarbeid 
med ONF. Det blir nakengolf i august. Det planlegges også en 
tur til The Well.  
Stranden på Kalvøya: Nye på stranden informeres om når noen 
fra styret er der. Både medlemmer og ikke medlemmer hjelper 
til med rydding og raking på stranden. Det har vært problemer 
med hærverk på skiltet. 

 

   ONF   

  327 medlemmer. Sliter med å beholde medlemmer.  
60 års jubileum og 60 aktiviteter i 2023. 30 til 42 på badingen 
på Linderud hver lørdag. Leie er over 3.000,- hver gang. Prøver 
å gi et bredere tilbud, og har blant annet nakenyoga, og 
brettspillkveld. Nakenvandring i samarbeid med NNF. 
Nakenkino i Lillestrøm var populært og det er nye planer om 
dette. Det er også planer om nakenkajak. 

 

   ØNF   



  162 medlemmer. Normalt 15 til 30 på innebad på Høyenhald. 
Leie av hallen er dyrt, men lotteriet gir et overskudd. Moss 
kommune planlegger å bygge et nytt badeland, og det kan 
medføre nedleggelse av Høyenhaldbad. Første søndag i juni 
arrangerer ØNF Østfold mesterskap i petanque i samarbeid 
med Sjøhaug. Normalt ca 40 deltagere. 
20 medlemmer på årsmøtet som er mer enn vanlig. ØNF bruker 
Styreweb, og er godt fornøyd. ØNF har elektronisk 
medlemskort. Ungdomsmedlemmer er dårlig butikk pga 
kontingenten til NNF. 

 

   VVNF   

  Har sluttet med innebad på grunn av lite oppmøte (5 
besøkende), og tap av ca 7000,- i høst. Tilbakemeldingen far 
medlemmene er at fredag er en ugunstig dag, og at det er lang 
reise. Har fått avslag på søknader om et mer sentralt bad.  
Arrangerer grilling og badstudager på Roppestad. St. Hans 
feiring. Laksefest andre lørdag i august. VVNF har avtale med 
kommunen om vedlikehold på Roppestad. Roppestad er eneste 
offisielle strand, men det er også noen uoffisielle. 

 

   SNF   

  81 av 94 medlemmer har betalt så langt. Dugnad på 
Sømstranden ved Kristiansand, der det ble lagt ut grus, hengt 
opp nye lemmer, og ryddet. Bad fredager på Moltemyr skole, 
der det er 12,5 m basseng og badstue. Høstfest og årsmøte på 
Isefjær (2 separate arrangement). Nakengolf i Kristiansand 
hadde bare 1 deltager.  

 

   RNF   

  200 medlemmer. Det er pågang fra medlemmer som ønsker å 
bli med i styret. Bad hver fredag med 44,44 deltagere i snitt. 
RNF har overskudd, og kontingenten blir derfor redusert med 
16 % til 300,- Reduserer også prisen på innebad. Arrangerer 
nakengolf og nakenkaraoke på kommende mandag.  

 

   VNF   

  172 medlemmer. 22 var på kombinert årsmøte og julebord. 
Dette arrangeres på et sted der det er mulig med overnatting. 
Bad i landåshallen med 24-32 deltagere, 12,5 m basseng. 1 
time bading. Badet er må kanskje flyttes til et annet sted der 
det er flere vinduer, og ingen badstue. Strand på Kollevågen i 
Askøy. Har arrangert yoga. 

 

   TNF   

  150 medlemmer, hvorav 135 har betalt så langt. Innebad på 
Husebybadet har opptil 35 besøkende. Det er også innebad på 
to mindre bassenger med 5 til 15 besøkende.  
Årsmøte ble avhold på et sted der det var mulighet for 
boblebad og badstue.  
Offisiell strand på Hoøya i Steinkjer kommune. Ingen offisiell 
strand i Trondheim, men det jobbes med dette.  
TNF har 50 års jubileum om 2 år. 

 

   MNF   



  Det er godt miljø i foreningen. Ca. 220 medlemmer. 
Glomstadbukta er godt besøkt. Det er petanquebane. 
Glomstadbukta ble skadet av Hans.  
Ertesuppe andre påskedag. St. Hans feiring, og arrangement 
ved sesongavslutningen. Dugnad to ganger i året. Når noen i 
styret er på stranden, så har de et skilt med informasjon om at 
de er kontaktperson.  
Innebad i Tranbergahellen hver annen uke om vinteren. 
Eget blad: Mjøsnytt. 

 

  UNG  
  Tidligere leder gikk av ved årsskiftet, og UNG trenger derfor ny 

leder.  
10 års jubileum i år. Sjøhaugtreffet blir arrangert med hjelp fra 
Helle. Trenger premier til lotteriet.  

 

   Isefjærleiren  

  Lars Slettebø er styreleder i Isefjærleiren AS. Det er 12-15 faste 
plasser pluss utleie av hytter, rom, og campingplass. 

 

 UM sak 2/24  Sak fra styret: Reiseutjevning  

 

 

Dagens punkt 5: "Gjennomsnittet blir ganget opp med det 
antall utsendinger som foreningene har rett til å møte med 
etter medlemstallet i foreningen. " 
 
Styret ønsker en diskusjon om punkt 5 skal endres til 
«Gjennomsnittet blir ganget opp med det antall utsendinger 
som foreningene har møtt med.» 
 
Styret eller årsmøtet kan endre retningslinjer. Reiser skal 
utføres på billigst mulig måte. NNF ønsker at så mange som 
mulig deltar på utviklingsmøtet. Nærliggende foreninger kan 
samarbeide om reisemåte og tid. Bestille billetter i tide og se 
på alternative løsninger. Tidspunktet for utviklingsmøtet er 
kjent i forkant og det gir tid for planlegging. 
 
Uten NNYTT har NNF bedre økonomi. Saken overlates til 
behandling i NNF styret. 

 

    

 UM sak 3/24  Sak fra styret UNG. Status og fremtid  

 

  

Hva kan gjøres for å rekruttere nye medlemmer?  Det er 155 
medlemmer nå. Ca. 1/6 del er ikke medlemmer i NNF 
foreninger. Facebook er ett greit sted for rekruttering. 
Pandemien stoppet opp fysiske treff. Lokale foreninger, 
Sjøhaug og Roppestad har hatt treff. Ikke noe klare tall på 
antall fremmøtte. Foreningene kan samarbeide om treff og 
annet. The Well er aktuell og det planlegges tur dit. 
Lotteri osv. gir inntekt til UNG.  
 
Kan INF støtte UNG? Det undersøkes om det kan søkes på INF`s 
støtte til arrangementer. 
Nordisk Samarbeidsmøte. Foreninger støtter med 2000.- hver? 

 



 
Hva kan INF/NNF tilby UNG medlemmer? Rockefestival? 
Standup? Hovmålet er at ungdommen trives. Derfor bør det 
f.eks. spilles ung musikk osv. Få i stand dialog med andre land. 
 
Hva er definisjonen på ung? Begynte på opptil 35-40 år. 32 er 
vedtatt aldersgrense nå. Internasjonalt er grensen 28 år. 
Greit å holde samme alder som andre land? 
Foreningene ar ikke råd til å dekke reise for UNG medlemmer 
til NNF/UM. Det må først settes av i budsjettet. UNG betaler 
redusert eller ingen kontingent til foreningene, men 
foreningene må betaler for INF merket, og medlemsavgiften. 
 
Mangel på informasjon i naturistforeningene. Det bør være 
egne sider for UNG. Det er strenge regler for billedbruk. 
Vanskelig å finne noen som kan fronte. Selv om bildene blir 
sterkt retusjert. 
VVNF har kjøpt opp domener fra mange foreninger. OBS! Ikke 
UNG! Etter ett år blir domenene slettet.  
 
UNG: Trenger en ny leder med, engasjement. 

 UM sak 4/24  Sak fra styret Arbeidsgrupper og deres mandat  

 

  

Se årsmøtesak om bytte av nettsideløsning. 
 
Arbeidsgrupper og deres mandat. Det dannes tre 
arbeidsgrupper for å opprette ny NNF nettside. Gruppe 1 og 2 
jobber parallelt. Alle gruppene melder til NNF styret. 
 
Gruppe 1. Teknisk plattform gruppe. Bestemmer 
intensjoner, velger grunnstammen, og ser på kostnader. 
Vurderer begrensninger, og hva som fungerer. 
 
Medlemmer: Bjarne Roe ONF og Morten Aimma Thorvaldsen 
VVNF. 
Gruppe 2. Utdyper løsninger. Legger kjøtt og bein på 
skjelettet, slik at gruppe 3 har noe å bygge videre på. 
 
Medlemmer: Morten Aimma Thorvaldsen VVNF, Bjørn Wæhre 
TNF (spørres etter møtet), Thorben Werner Sjøstrøm Dahl ONF 
(spørres etter møtet), Åshild Kolbu MNF, Bjarne Roe ONF, og 
Daniel Kristoffersen MNF (redaktør NNytt). 
 
Gruppe 3. Innhold 

Representanter fra hver forening og fra naturiststedene. Disse 
bør være webmastere. Bør være visuelle og gode. 
 
Torill og Helle kan konsulteres. Gruppene må ta inn den 
hjelpen de trenger. Ved behov kan det kjøpes tjenester eller 
brukes styremedlemmer med relevant kompetanse: 
 

 



Innspill til arbeidsgruppene: 
 

• Medlemsregister. Gyldig medlemskap må regelmessig 
følges opp. QR kode for å angi medlemskap er e 
kommende felles INF løsning. 

• Nettsider må oppdateres.  

• Funksjonalitet. Handle på nett, melde seg ut/inn, selge 
billetter osv.  

• Informasjon. Om hvor, når og hva som skjer. 

• Kan naturiststedene motta bookinger? 

• Hva kan sendes inn på nye nettsider? NNF eier 
plattformen, og kan i teorien gjøre hva vi selv 
bestemmer. 

• Ikke bruk gamle bilder. Få hjelp til korrigering osv. send i 
stor fil. Sjekk opphavsrett til bildene. 

• ØNF abonner på 3 moduler, hos Styreweb og er godt 
fornøyd. Dette kan endres dersom det blir en bedre 
felles løsning. 

• Personuavhengig epostløsning som ivaretar GDPR. 
 
Frist for innlevering av forslag er 1.6.2024. 
 
Resultatet fra NNF`s spørreundersøkelse oppsummeres til en 
samlet fremstilling. De foreningene som ikke har sendt ut 
spørreundersøkelsen bes om sende den ut. Spørreskjemaet 
kan tilpasses. Trenger epostene til medlemmene for å gjøre 
dette. 
 

 .UM sak 5/24  Sak fra ONF Hva skal NNF være?  

 

  

NNF er en homogen forening, og er hovedorgan for naturisme i 
Norge.  
 
Når utgifter til bladet NNYTT faller bort, blir det bedre økonomi 
for foreningene og bedre muligheter til å støtte nye tiltak, bl.a. 
for å verve nye medlemmer. 
 
Innspill fra avtroppende leder Torill: 
NNF kan ikke dra lasset alene. Alle foreninger må gjøre sitt! 

 

 
 

 
På grunn av for lite tid, så overføres saken til neste 
utviklingsmøte. 

 

    

 

 

Neste møte. 
 
Utviklingsmøtet på høsten utføres som et hybridmøte 
16.10.2024 til 18.10.2024. Naturiststedene blir invitert. 

 

  


